
Ohlédnutí za Líšnickým puchýřem 2024 

Sobota 20. 04. 2024 byla zpestřena tradičním pochodem, který nese název „Líšnický puchýř“. Byl to ročník s pořadovým číslem 23. Patronka 

Marcela se snažila sebevíc, aby zajistila pro nás co nejvhodnější počasí. Bohužel matka příroda byla o kousíček silnější. Shrnuto a podtrženo, mohlo 

být hůře, ale také i výrazně lépe      . Po téměř až letních dnech, kdy jsme zcela jistě všichni odhodili zimní oblečení hluboko do skříně, přišlo pár dní 

před pochodem razantní ochlazení. Rozkvetlé stromy a keře trpěly ještě o kousek více než my. Ve vyšších polohách nám sněžilo, níže střídavě 

pršelo. Do toho nás zastihl poměrně silný vítr, který způsoboval pocitové teploty okolo bodu mrazu. Značení tras bylo nelehké. Netušili jsme, zda 

fáborky, a především sprejem značené rozcestí všemu tomu sněhu, dešti a větru odolá. Na poslední chvíli jsme měnili stavy zásob, zajišťovali 

teplíčko v Sokolovně a přidělali horkou polévku, grog a svařáček. Ač strach o účast byla větší, než bychom si přáli, tak vy, naši milí pochodníci, jste 

nás v tom samotné nenechali. Přišli jste nás podpořit i v tomto chladivém a vlhkém počasí. Ohromným zahřátím na duši bylo těch 28 z vás 

odvážných, kteří se vydali zdolat trať nejdelší. S takovou účastí jsme za těchto podmínek nepočítali. Pevně věřím, že ten, kdo dorazil a tratě si 

prošel, tak nelitoval. Věřím rovněž, že se líbily a že jste si pobyt na čerstvém vzduchu užili. Letošní trasy byly vedeny poněkud rozmanitě. Kratší Líšnici 

obkroužila, delší biatlonový areál v Letohradu protnula a ta nejdelší nás zavedla až na Kašparovu chatu na Adamu. 

A kolik se Vás letos sešlo? Přesto, že bylo počasí takové, jaké bylo, tak vás bylo hodně moc, za což jsme opravdu vděční. Nakonec to vyšlo 

na 252 účastníků, což je naprosto skvělý výsledek. Spousta dalších přijelo třeba jen na kávu či oběd, aby nás alespoň takto podpořili. Úžasné      . 

K tomu trasy projelo 16 kočárků a své pány doprovodilo 21 pejsků a 2 koníci. Někteří přijeli z velké dálky, aby náš malý spolek podpořili. Díky firmě 

Fitmin se nám opět podařilo odměnit všechny přihlášené pejsky balíčkem pamlsků. Novinkou bylo odměňování dětiček v kočárku banánem. Tímto 

ještě jednou děkujeme za spolupráci, jak společnosti Fitmin, tak významné podpoře od obce Líšnice. Děkujeme za shovívavost, pokud něco 

nebylo přesně podle vašich představ. Každý rok se snažíme ten náš malý pochod zlepšovat a posouvat o kousek dál. Věřím, že vám u nás chutnalo 

a uvidíme se zase na některým z dalších ročníků. Náměty pro příště z řad účastníků rádi přijmeme a projednáme. Neváhejte nás kontaktovat.  

Moc děkujeme za veškerou přízeň a podporu, děkujeme, že jste s námi přišli objevovat krásy našeho okolí a již nyní se těšíme na další ročník, 

který je naplánován na 19. 04. 2025.  

              Za TJ Sokol Líšnice – Michal Schreiber 

  

 

 

 

 

 

 



 


